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GÜMÜŞHANE KENT KONSEYİ’NDEN
 “BAYBURT-GÜMÜŞHANE HAVALİMANI”

İÇİN AÇIK TEŞEKKÜR
Gümüşhanemizin Köse ilçesi Salyazı köyüne yapılacak olan “Bayburt – Gümüşhane
Havalimanı” Yüksek Planlama Kurulu kararı ile 2017 Yılı Yatırım Programına
alınmıştır.
Gümüşhane ve Bayburt illerinin kalkınmasına büyük katkı sağlayacak olan  
“Bayburt – Gümüşhane Havalimanı”nın  2017 Yılı Yatırım Programına alınması
dolayısıyla Başta Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’a, Başbakanımız
Sayın Binali Yıldırım’a, Maliye Bakanımız Sayın  Naci Ağbal’a, Ulaştırma,
Denizcilik ve Haberleşme  Bakanımız Sayın Ahmet Arslan’a,  Yüksek Planlama
Kurulu’nun Sayın Üyelerine, Milli savunma Bakanı Gümüşhaneli Hemşerimiz Sayın
Fikri Işık’a, Gümüşhane Milletvekillerimiz Sayın Hacı Osman Akgül ve  Sayın
Cihan Pektaş’a,  Bayburt Milletvekilimiz Sayın Şahap Kavcıoğlu’na  ve ayrıca
tarihi süreç içinde Salyazı havalimanı olarak ilk temelinin atıldığı 1994
yılından bugüne emeği geçen Başta Milli Savunma ve İçişleri Eski Bakanımız
Mahmut Oltan Sungurlu olmak üzere o günden bugüne görev yapan Gümüşhane ve
Bayburt milletvekillerine, Sayın Okay Memiş başta olmak üzere Gümüşhane ve
Bayburt Valilerine, bütün siyasetçi ve bürokratlara, yerel dinamiklere,
Gümüşhaneli,  Bayburtlu ve Köseli hemşehrilerimize, Gümüşhane ve Bayburt Kent
Konseylerine,  Köse, Gümüşhane, Bayburt il içi ve il dışı STKlarına, Gümüşhane
ve Bayburt Basınına açık teşekkür ediyorum.
“Bayburt – Gümüşhane Havalimanı” Salyazımıza, Kösemize, Gümüşhanemize,
Bayburtumuza ülkemize ve tüm insanlığa hayırlı olsun.
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